
Protokoll fra generalforsamling i Norsk Shetland Sheepdog Klubb 

Dato: 26. april 2014, klokken 12.00 

Sted: Best Western Oslo Airport Hotel, Gardermoen 

Dagsorden: 
 
Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden 

1. Valg av møteleder og referent 
2. Fastsettelse av antall stemmeberettigede 
3. Valg av tellekorps 
4. Valg av personer til å underskrive protokoll 
5. Årsberetning 
6. Regnskap 2013 med revisjonsberetning 
7. Budsjett 2014 
8. Innkomne forslag, og forslag fra Styret 
9. Valg 

 

1. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden: 
Innkalling og forslag til dagsorden enstemmig vedtatt med kommentar fra salen om at 
dersom forslag til saker på dagsordenen ikke blir tatt med av Styret, bør de som fremmer 
forslaget få beskjed. 
 

2. Valg av møteleder og referent, begge enstemmig valgt: 
Møteleder: Bjørn Egil Haugsdal  
Referenter: June Odden og Maria Kristiansen  
 

3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede: 
86 forhåndsstemmer 
48 tilstede i salen, 1 i salen uten stemmerett 
47 stemmeberettigede tilstede i salen, hvorav 13 allerede hadde forhåndsstemt 
Til sammen: 120 stemmeberettigede 
 

4. Valg av tellekorps, alle enstemmig valgt:  
Sissel Tangnes 
Vinny B. Olafsen 
Ingrid Myklebostad 
 

5. Valg av personer til å underskrive protokollen, begge enstemmig valgt: 
Anne – Karin Scheen 
Ingrid Myklebostad 
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6. Årsberetning: 
Bjørn Wæhre leste kort opp Styrets arbeide i 2013. Han beklaget sviktende medlemstall og 
underskuddet på regnskapet. Nedgangen på antall medlemmer var på 53 stk og klubbens 
medlemsmasse per 31.12.2013 var på 1207 medlemmer.  
 
Fra salen ble det fremlagt ønske om at flere verv som valgkomité, revisor, 
Internettansvarlig og utsending av medlemsblad, ble tatt med i årsmeldingen i tillegg til de 
andre vervene som er nevnt. I tillegg ble det gitt kritikk for manglende presentasjon i 
medlemsbladet av alle kandidater som stilte til verv i klubben. Styret skulle ta dette til 
etterretning. Det ble også fra salen bemerket at de som sender inn egne forslag på 
medlemmer, også bør sende en presentasjon av de foreslåtte kandidater. 
 
Det ble etterlyst arbeidet med RAS. Den opprinnelige fristen for innsending av RAS til NKK 
var 31.12.2013, men Styret har fått utsettelse på ubestemt tid. Det ble opplyst fra Styret at 
Sissel Tangnes og Wenche Jensen, som begge sitter i Avlsrådet, holder på å utarbeide et 
helseskjema, som skal sendes ut til alle medlemmene i NSSK. De håpet å kunne få skjemaet 
ferdigstilt til sommeren. Styrets målsetning er at RAS skal være ferdig innen 1 år.  
 
Det ble fra salen også etterlyst samarbeid med oppdrettere, eventuelt en komité, og 
spørsmål om noen oppdrettere var kontaktet. Beskjeden fra Styret var på daværende 
tidspunkt at ingen var kontaktet. 
 
Det ble også opplyst fra salen at Norges Veterinærhøgskole for ca. ett år siden tilbød seg å 
hjelpe NSSK med spørreskjema og prosessen med RAS. Dette blir nå undersøkt om igjen 
om muligheten fortsatt tilbys. Dette vil kunne lette NSSK enormt i prosessen rundt RAS. 
 
Det ble også kommentert Styrets svar til NKK angående høringen av storcert. Det ble 
beklaget fra Styrets side at en kopi av NCCK (Norsk Chinese Crested Klubb) sitt svar til 
høringen ble sendt, i stedet for et eget svar fra NSSK  
 
Medlemmene til stede i salen savnet entusiasme fra Styret, mens Styret savnet hjelp fra 
medlemmene.  
 
Vedtak: Årsberetningen ble godkjent med overstående kommentarer.  

 

7. Regnskap 2013 med revisjonsberetning: 
Bjørn redegjorde for Styrets årsberetning, som viser et underskudd på kr. 18.110,- før 
renteinntekter. Nedgang i medlemstall og sviktende inntekter på klubbens utstillinger 
anses som faresignaler. Det ble etterlyst gode løsninger for å få opp medlemstall og 
økende inntekter på klubbens utstillinger.  
Det var en dialog mellom medlemmene i salen med forskjellige forslag som kunne bidra til 
å senke utgiftene, og til å gi økte inntekter.  
 

2 
 



Revisor Frode Myklebostad gikk gjennom revisors beretning, og informerte om revisors 
oppgaver. Han opplyste at det reelle underskuddet var kr. 35.480,- hvis miljøpengene på 
kr. 20.000,- skulle trekkes i fra. Han presiserte at Styret måtte se på mulighetene for å 
redusere utgiftene, og se på aktivitetene gjennom året, og hva som kan endres for å få 
overskudd.  
 
Vedtak: Regnskapet godkjennes. 
 

8. Budsjett 2014: 
I budsjettet for 2014 var posten for miljøpenger satt til 0 kr. Dette ville ikke medlemmene i 
salen godkjenne, da det tidligere var bestemt at disse pengene skulle gå til miljøtiltak til 
fordel for medlemmene. Det ble fremmet forslag om at pengene skulle brukes på klubbens 
50-årsjubileumsutstilling. Av det opprinnelige beløpet på kr. 20 000,- sto det igjen kr. 
15 800,-, da kr. 4200,- ble brukt på utsending av DVD, med oppdatert rasestandard til alle 
godkjente norske dommere på Shetland Sheepdog. Det ble likevel fremmet forslag om at 
20 000 skulle brukes til 50-årsjubileet, og at klubben skulle legge i det resterende beløpet, 
slik at totalbeløpet igjen ble kr. 20 000,-. 
 
Et forslag for å få ned klubbens utgifter var å endre formatet på medlemsbladet. Styret 
skulle sjekke ut hvilke muligheter det fantes for innsparinger på et slik tiltak. Bjørn mente 
imidlertid at medlemsbladet burde være som det er, da medlemsbladet er viktig for 
medlemmene. 
 
Vedtak: Budsjettet ble enstemmig godkjent med kr. 20 000,- ekstra bevilget til  
50-årsjubileet.   
 

9. Innkomne forslag, og forslag fra Styret: 
Fra Styret:  
1. Styret foreslår å ikke endre kontingenten for 2015. 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 

2. For å oppnå norsk championat må det oppnås tre cert, for 3 forskjellige dommere, 
hvorav minst ett må være tatt på NKK, NSSK eller NCK sine utstillinger.  
Vedtak: Vedtatt med 3 stemmer imot. 
 

3. Styret får kritikk for ikke å ha fulgt opp vedtaket fra GF 2013 om gratis medlemskap til 
nye medlemmer. Styret har ikke mandat til å overprøve et tidligere godkjent GF vedtak, 
uten at vedtaket blir opphevet ved neste GF. 
Styret trekker sitt forslag og Kjell Sigve Haugland fremmer følgende forslag:  
 
«Oppdretter orienterer valpekjøper ved henting av valp om muligheten for innmelding 
i NSSK. (Standardskjema for innmelding skal utarbeides og legges ut på hjemmesiden til 
NSSK snarest. Det skal være tilgjengelig som nedlasting for oppdrettere, i tillegg til å 
legges i alle valpepakker fra klubben).  
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Ved innmelding sender oppdretter innmeldingsskjemaet inn til NSSK». 
 
I tillegg vil valpe – og veteranshowet som avholdes på Østlandet fortsatt ha gratis 
påmelding. 
 
Vedtaket fra GF 2013 om gratis medlemskap for nye valpekjøpere oppheves.  
 
Det ble også bemerket fra salen om at det skrives en side i medlemsbladet for å 
opplyse om valpepakkene.  
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 
Fra medlemmer: 
1. Forslaget ble trukket etter en del diskusjon. 
2. Forslaget mangler underskrift, noe som anses for å være en formell feil. Forslaget er 

derfor egentlig ugyldig, men det avholdes avstemming om behandling. Det var 20 
stemmer for og 20 stemmer imot og 7 blanke stemmer. Styret besluttet derfor å 
behandle forslaget.  

3.  
A: Forslagsstiller tar bort linjen om at utstillingsansvarlig ikke kan stille egen hund. 
Ordlyden videre endres fra «prisen bør ikke være mer enn kr. 50,- », til «samme 
som allmenn praksis» (gjelder påmelding til Barn og Hund).  
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt.  
 
B: Forslaget strider mot loven og krever lovendring for å kunne vedtas. Forslaget 
trekkes derfor.  
 
C: Forslaget ble trukket da det allerede er gitt mulighet for dette etter GF i 2013. 
 

4. Vedtak: Enstemmig vedtatt.  
 

5. A: Vedtak: Enstemmig vedtatt.  
B: Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 
 

10. Valg: 
Av Valgkomitéens forslag til kandidater er det kun foreslått én kandidat til revisor. Bare én 
revisor strider mot NSSKs lover. Frode Myklebostad har kontaktet NKK og eneste måten å 
få inn én revisor til, er ved ekstraordinær GF.  
Styret får kraftig kritikk for at denne feilen ikke ble oppdaget før GF.  
Valgkomitéen har ikke gjort jobben sin og det fremmes mistillitsforslag mot hele komitéen.  

             Vedtak: Enstemmig vedtatt.  
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Det utnevnes en interims valgkomité bestående av: 
Leder: Thor Hallgrimsen  
Bjørn Teigen 
Vigdis Berg 
Vera Schølberg  
 
Komitéens mandat er å fremme forslag til en ny valgkomité, og 2 revisorer for 2 år. 
 
Det er ønskelig at ekstraordinær GF avholdes snarest mulig, og om mulig i forbindelse med 
klubbens hovedutstilling. 
 
Resten av valget ga følgende resultat: 
 
Valg av Nestleder for 2 år: 
Kjell Sigve Haugland: 85 forhånds stemmer, 24 stemmer i salen, totalt 109 stemmer. 
 
Bjørn Teigen: 0 forhåndsstemmer, 8 stemmer i salen, totalt 8 stemmer. 
 
Styremedlem for 1 år: 
Ragnhild Johnsen: 82 forhåndsstemmer, 19 stemmer i salen, totalt 101 stemmer. 
 
Kasserer for 2 år: 
Grete Olavssen: 82 forhåndsstemmer, 19 stemmer i salen, totalt 101 stemmer. 
 
Varamedlemmer for 1 år: 
Bjørn Haugsdal: 81 forhåndsstemmer, 22 stemmer i salen, totalt 103 stemmer. 
 
Bjørn Grøtto: 81 forhåndsstemmer, 13 stemmer i salen, totalt 94 stemmer. 
 
Gro Bødtker Halås: 81 forhåndsstemmer, 17 stemmer i salen, totalt 98 stemmer. 
 
For å bli valgt var det nødvendig med 61 eller flere stemmer.  
 
Underskrifter av protokollen: 
 
Dato: 5/5-2014 
 

                            

  

5 
 


